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Abstract (en)
The invention relates to a dispenser for flowable products having a cup-shaped or bottle-shaped container (2) onto which a lid (1) with a valve (4)
can be placed. The valve (4) has an outlet channel (7) and has cutting ribs (7) on the inside of the lid (1). A cartridge (3) can be inserted into the
cup-shaped or bottle-shaped container (2), the upper end of said cartridge which faces the valve (4) during use being sealed with a pierceable film
(9). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Spender für fließfähiges Gut, mit einem becher- oder flaschen-förmigen Behälter (2), auf den ein Deckel (1) mit einem
Ventil (4) aufsetzbar ist. Das Ventil (4) besitzt einen Auslaßkanal (7) und weist an der Innenseite des Deckels (1) Schneidrippen (7) auf. In den
becher- oder flaschenförmigen Behälter (2) kann eine Kartusche (3) eingesetzt werden, deren oberes, im Gebrauch dem Ventil (4) zugewandtes
Ende mit einer durchstechbaren Folie (9) verschlossen ist. <IMAGE>
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